

**NEW BRUNSWICK  
BUSINESS CORPORATIONS ACT  
FORM 3  
ARTICLES OF AMENDMENT  
(SECTION 26, 116)**



**NOUVEAU-BRUNSWICK  
LOI SUR LES CORPORATIONS COMMERCIALES  
FORMULE 3  
STATUTS DE MODIFICATION  
(ARTICLE 26,116)**

1-Name of Corporation - Raison sociale de la corporation

2-Corporation No.-Numéro de la corporation

3-The articles of the above-mentioned corporation are amended as follows:

Les statuts de la corporation mentionnée ici sont modifiés comme suit :

Date

Signature

Description of Office - Description du bureau

FOR DEPARTMENTAL USE ONLY  
RÉSERVÉ AU SEUL USAGE DU MINISTÈRE

Filed -Déposé

**NEW BRUNSWICK  
BUSINESS CORPORATIONS ACT  
ARTICLES OF AMENDMENT  
FORM 3**

**INSTRUCTIONS**

**Format**

Documents required to be sent to the Director must be in clear and legible form and conform to Sections 4 to 9 of the General Regulation - Business Corporations Act.

**General**

- (1) Any change in the Articles of the corporation must be made in accordance with sections 26 and 116 of the Act.
- (2) Each amendment must correspond to the paragraph and subparagraph references of the Articles being amended.
- (3) A director or authorized officer of the corporation shall sign the Articles.

**Other Notices**

If applicable, the Articles must be accompanied by a copy of a Notice of Change of Registered Office (Form 2) or Notice of Change of Directors (Form 4).

If the amendment is to change the corporate name, such new corporate name must comply with Section 8 and 10 of the Act and the General Regulations of the Act.

An Atlantic Corporate Name NUANS Search Report is required to determine the suitability of the proposed corporate name. If unfamiliar with the requirement, please contact the Corporate Registry or inquire at the address below.

**NOUVEAU-BRUNSWICK  
LOI SUR LES CORPORATIONS COMMERCIALES  
STATUTS DE MODIFICATION  
FORMULE 3**

**INSTRUCTIONS**

**Format**

Les documents dont l'envoi au Directeur est requis doivent être dans une forme claire et lisible et conformes aux articles 4 à 9 du Règlement général - Loi sur les corporations commerciales.

**Dispositions générales**

- 1) Toute modification des statuts de la corporation doit être effectuée conformément aux articles 26 et 116 de la Loi.
- 2) Chaque modification doit correspondre aux alinéas et sous-alinéas des statuts modifiés.
- 3) Un administrateur ou un dirigeant autorisé de la corporation doit signer les statuts.

**Autres avis**

S'il est approprié, joindre aux statuts une copie de l'avis du changement du lieu du bureau enregistré (Formule 2) ou un avis du changement d'administrateurs (Formule 4).

Si la modification vise à changer la raison sociale, la nouvelle raison sociale doit être conforme aux articles 8 et 10 de la Loi et des Règlements généraux.

Un rapport de recherche corporative atlantique NUANS est requis afin d'établir la convenance de la raison sociale proposée. Si vous ne connaissez cette exigence, veuillez contacter le Registre corporatif ou vous informer à l'adresse ci-dessous.

Completed documents and fees of \$212, payable to Service New Brunswick, are to be sent to:

**Corporate Registry  
Service New Brunswick  
P.O. Box 1998  
Fredericton, New Brunswick  
E3B 5G4  
(506) 453-2703**

Les documents complétés et les droits de 212 \$, payables à Services Nouveau-Brunswick, doivent être envoyés au :

**Registre corporatif  
Services Nouveau-Brunswick  
C.P. 1998  
Fredericton, Nouveau-Brunswick  
E3B 5G4  
(506) 453-2703**